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De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voorzitter,

Uit verschillende krantenberichten hebben wij vernomen dat de Provincie Noord-Brabant een groot

aantal locaties in kaart heeft gebracht in Noord-Brabant waar mestfabrieken zouden kunnen komen.

ln een inmiddels uitgelekte kaart zijn al deze locaties opgenomen, de Provincie heeft deze
inventarisatie middels een stuurgroep tot stand gebracht.

Zie ook : https://brabantsburgerplatform.nl/mestbewerking/ of https:i/www.stank.info/

Twee van deze locaties bevinden zich op het grondgebied van de gemeente Roosendaal, te

weten de Atoomweg en industrieterrein Borchwerf ll.

De fractie van de VLP heeft enige vragen over dit onderwerp:

1. ls bij u bekend dat de Provincie deze locaties aangemerkt heeft voor mogelijke mestveruverking?

Graag een toelichting.

a. lndien ja, waarom heeft u dit niet gemeld aan de Gemeenteraad?

2. Bent u door de Provincie betrokken bij het verkennen van mogelijke locaties? Graag een toelichting

3. Wat betekent deze ontwikkeling voor de plannen voor een biomineralenfabriek aan de Potendreef?

Namens de fractie van VLP,

Jos Heeren en Alex Raggers

Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. Nee. De provincie heeft nog geen rapportage over mestverwerkingsintallaties naar buiten gebracht.

2. Ja. Wij worden door de provincie op de hoogte gebracht van dit proces op momenten waarop onze

input nodig is.

3. Niets. Dit is een eigenstandig traject.
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